
Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie

Nummer
Zaaknummer Z-21-180420
Naam commissielid E. van den Bosch
Fractie CDA
Onderwerp Commissievragen CDA raadscie. 23-5 agendapunt 8.1 Aanvulling 

regeling huishoudens met medische indicatie
Datum waarop de vraag is gesteld 13 mei 2022
Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie.
Portefeuillehouder D. Kuipers
Afdeling

1. In het RVS wordt het woord 'restfractie' bij herhaling gebruikt. Waarom noemen we dit 
niet gewoon restafval?

antwoord We willen de term ‘afval’ zoveel als mogelijk vermijden in de transitie ‘van afval naar 
grondstof’. Het restafval is immers ook nog energiedrager. We hebben het ook over de 
papierfractie en gft-fractie. Desgewenst kan de term restafval gebruikt worden.

2. In het RVS staat dat 'incontinentiemateriaal' ook de nodige aandacht krijgt. Waarom 
noemt u dit specifiek? Het gaat bijvoorbeeld toch ook om insuline-afval?

antwoord Het gaat om medisch afval uit huishoudens. Vaak is dat incontinentiemateriaal, waarbij 
een groot volume maar meestal meer nog geuroverlast een probleem vormt. maar het 
kan ook insuline-afval zijn of stoma-afval. Dit kan desgewenst aangepast worden.

3. Op 27-01-2022 heeft de raad ingestemd met (onder meer) maatwerk voor inwoners met 
een medische indicatie en met medisch restafval. Waarom is hierover niets bekend 
gemaakt op de website van de gemeente?

antwoord Omdat er al vrij snel duidelijk werd dat er een gewijzigde verordening zou moeten 
komen (het onderhavige). Het is lastig communiceren over iets waarover nog niet 
besloten is over te communiceren over iets dat wel besloten is maar gelijk ook vragen 
oproept. Onze verantwoordelijke ambtenaar heeft inwoners persoonlijk daarover 
geïnformeerd in binnenkomende telefoongesprekken.

4. Bij de raadscommissie van 17-01-2022 heeft de portefeuillehouder toegezegd dat er een 
voorbeeldformulier op de website geplaatst zou worden. (Om het aanvraagproces voor 
de tegemoetkoming medisch afval zo eenvoudig mogelijk te maken). Waarom is dit 
formulier toen niet meteen op de website geplaatst?

antwoord Zie antwoord op vraag 3.


